

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEALS

OTTAWA, 2009-12-18. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEALS.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPELS

OTTAWA, 2009-12-18. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES APPELS SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2009/2009scc59/2009scc59.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2009/2009csc59/2009csc59.html>

32677 **Co-operators Life Insurance Company v. Randolph Charles Gibbens - and - Canadian Life and Health Insurance Association Inc.** (B.C.)
2009 SCC 59 / 2009 CSC 59

Coram: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron, Rothstein and Cromwell JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA035337, 2008 BCCA 153, dated April 15, 2008, heard on April 16, 2009, is allowed and the action dismissed. The appellant is entitled to the costs of this appeal.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA035337, 2008 BCCA 153, en date du 15 avril 2008, entendu le 16 avril 2009, est accueilli et l'action est rejetée. L'appelante a droit à ses dépens relativement à l'appel.

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.umontreal.ca/en/2009/2009scc60/2009scc60.html>

<http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/2009/2009csc60/2009csc60.html>

33054 **Her Majesty The Queen v. Stephanie Rosa Bird** (Crim.) (Alta.)
2009 SCC 60 / 2009 CSC 60

Coram: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella, Charron, Rothstein and Cromwell JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 0703-0126-A, 2009 ABCA 45, dated February 10, 2009, heard on December 11, 2009, is allowed, the conviction for manslaughter is set aside and a conviction for first degree murder is entered.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 0703-0126-A, 2009 ABCA 45, en date du 10 février 2009, entendu le 11 décembre 2009, est accueilli, la déclaration de culpabilité pour homicide involontaire coupable est annulée et une déclaration de culpabilité pour meurtre au premier degré est prononcée.
